

Dagsås kyrka

Medeltida kyrka som ödelades vid våldsamt brand 1912, bara murarna återstod. Två år senare stod den nya kyrkan klar med en klocka gjuten av malmen från de två kyrkklockor som smälte ner vid branden. På kyrkogården vilar den danske konstnären Thomas Skovgaard (1888–1977). Glasmålningarna i Varbergs kyrkas korfönster liksom altartavlan i Dagsås kyrka är hans verk. På 1890-talet var Öströö Säteri en populär dansk konstnärskoloni.

Öströö

Öströö har anor sedan medeltiden med ursprungliga grundmurar kvar. Slottet restaurerades och förnyades i italiensk stil av arkitekt George von Dardel på uppdrag av friherre Carl Mauritz Bogislav Klingspor år 1916. Det ägs fortfarande av ätten Klingspor. Observera att slottet är privat och ej kan besökas. Jorden arrenderas av Öströö Fårfarm.

Öströö Fårfarm

Gårdsbutik med lammkött, egentillverkade inläggningar och delikatesser, lammskinn och hantverk. Café med ekologisk prägel, hembakat och hemlagat med gårdens chark, vackert beläget med bokskogen och beteshagar in på knuten. Vår och sommar körs lammsafari, en guidad tur ut bland fåren. Tel 0340-45036. Öppettider se www.oostroofarfarm.com.

Dagsås Yoga Mangalam Tel. 076-1456913. www.mangalam.se.

DAGSÅS CHURCH

Medieval church that was destroyed by fire in 1912, only the walls remained. Two years later a new church was in place, fitted with a clock cast from the ore from the two church clocks that melted in the fire. Öströö Säteri was a popular Danish artist colony in the 1890s.

ÖSTRÖÖ

Öströö has its origins in the Middle Ages with its original foundation walls still in place. The castle was restored and renovated in an Italian design by the architect, George von Dardel, on behalf of Baron Carl Mauritz Bogislav Klingspor in 1916. It is still owned by the Klingspor Family. Note that the castle is a private area and visits are not allowed. The land is leased by Öströö sheep farm.

ÖSTRÖÖ SHEEP FARM

Farm shop offering lamb meat, home-made pickled goods and delicacies, lambskins and crafts. A café with an organic feel, home-made baked goods and foods with meats from the farm, beautifully situated with the beech forest and grazing pastures just outside the door. In spring and summer, you can go on a lamb safari guided tour amongst the sheep. Tel +46 (0) 340-45036. See www.oostroofarfarm.com for opening hours.

DAGSÅS YOGA MANGALAM

+46 76 145 69 13. www.mangalam.se.

KIRCHE DAGSÅS

Die mittelalterliche Kirche wurde bei einem Brand 1912 bis auf die Grundmauern zerstört. 2 Jahre darauf stand die neue Kirche, mit einer Glocke, die aus den beiden im Feuer geschmolzenen alten Glocken gegossen wurde. Ende des 19. Jhs. war Öströö eine beliebte dänische Künstlerkolonie.

ÖSTRÖÖ

Die Grundmauern von Öströö stehen unverändert seit dem Mittelalter. Das Schloss wurde 1916 im italienischen Stil vom Architekten George von Dardel im Auftrag des Freiherrn Carl Mauritz Bogislav Klingspor renoviert und ist weiterhin im Privatbesitz der Familie Klingspor, weshalb es nicht besichtigt werden kann. Der Grund ist an die Schaf-Farm Öströö verpachtet.

ÖSTRÖÖ SCHAFFARM

Hofladen mit Lammfleisch, selbst eingelegtem Gemüse und hausgemachten Delikatessen, Lammfell und Handwerkskunst. Ökologisch ausgerichtetes Café mit Backwaren und anderen Köstlichkeiten aus eigener Herstellung, schön gelegen inmitten von Buchenwäldern und Weiden. Im Frühjahr und Sommer werden Lammsafaris, geführte Touren durch die Schaffherden, angeboten. Tel. +46 (0)340-45036. Öffnungszeiten siehe www.oostroofarfarm.com.

DAGSÅS YOGA

+46 76 145 69 13. www.mangalam.se.



Start på Öströö fårfarm, Lat: 57,068860° Lon: 12,506686° (WGS 84)
Start from Öströö sheep farm, Lat: 57,068860° Lon: 12,506686° (WGS 84)
Startpunkt: Schaf-Farm Öströö, Lat: 57,068860° Lon: 12,506686° (WGS 84)

■ Sankmark
■ Annan öppen mark
■ Barr- och blandskog
■ Lövskog

Wet ground
Other open ground
Coniferous and mixed forests
Deciduous forest

Sumpfält
Sonstiges öppet område
Nadel- och Mischwald
Laubwald